
 
 
 
   

Terugkoppeling 

Werksessie gemeenteraad en Provinciale Staten 

verkenningsstudie Harmelerwaard, 4 juli 2023 
 
Op 4 juli 2023 was er een werksessie over de Verkenningsstudie Harmelerwaard met de 
gemeenteraad van Woerden en Provinciale Staten van Utrecht. Het doel hiervan was om de 
raadsleden en statenleden te informeren. Welke stappen hebben we tot nu toe gezet, waar staan 
we nu en hoe ziet de komende periode eruit? Hieronder leest u een korte samenvatting. 
  
Presentaties 
De bijeenkomst begon met een welkomstwoord van wethouder Pennarts. Daarna gaf projectleider 
Jurriën de Jong een toelichting op het proces en het handelingsperspectief. Suzanne in ’t Veld van 
OKRA landschapsarchitecten presenteerde vervolgens de eerste toekomstperspectieven, het nul-
scenario en het extra onderzoeksmodel. Daarbij lichtte zij ook toe hoe de bouwstenen hierin een 
plek hebben gekregen. Het gaat bij de toekomstperspectieven om eerste verhaallijnen, 
denkrichtingen en sfeerbeelden. Met andere woorden: het zijn mogelijke toekomstscenario’s die 
verder worden onderzocht. Er is dus nog geen sprake van kant-en-klare plannen. Tot slot lichtte 
planeconoom Jeroen Seuren de financiële businesscase toe. 
  
Gesprek 
De raads- en statenleden hadden verschillende vragen en gaven hun reactie op de presentaties. 
Daarna wisselden zij met de projectorganisatie van gedachten. Dit ging bijvoorbeeld over de rol, 
verantwoordelijkheden, urgentie en timing voor de toekomst van het glastuinbouwgebied 
Harmelerwaard. De Harmelerwaard wordt gezien als een uniek en kansrijk gebied. Hier liggen 
kansen om betekenis toe te voegen voor Harmelen, Utrecht én het Groene Hart. Dat zijn wel heel 
verschillende schaalniveaus. Dat maakt het complex, maar het biedt ook kansen.  
  
Vervolg 
De komende periode verwerken wij de opgehaalde reacties op de toekomstperspectieven. Ook 
organiseren wij half september nog een brede participatiebijeenkomst waarbij iedereen welkom is. 
De opgehaalde reacties geven wij in een oplegnotitie mee aan de gemeenteraad. Verder werken we 
de maatschappelijke kosten-batenanalyse (MKBA) uit en maken we mogelijke relaties met 
(regionale) programma’s inzichtelijk. Alles komt samen in een bestuurlijk voorstel.   
 
         

 

 


